
Městský obvod – statutární město Pardubice V 

Češkova 22, 530 02 Pardubice 

  

1 

 

 
 

Zápis z 13. jednání Finančního výboru ZMO Pardubice V  
dne 17. 6. 2024 

Přítomni:  Ing Jaroslav Kňava, předseda finančního výboru, Michal Hrabák, MBA, Ing. Miloš 
Vendolský, Josef Talácko  

 Ing. Marcela Kotyková, vedoucí OE - tajemnice finančního výboru 
 Mgr. Jiří Šmaha, tajemník ÚMO – po část jednání 
 Bc. Monika Klátilová – po část jednání 
 
 Omluven:  Karolína Štefková 
 
Nepřítomen:   Petr Hemský 
 
Finanční výbor byl usnášeníschopný. 
 

 
Program jednání finančního výboru:  

1. Čerpání rozpočtu MO Pardubice V v období leden-květen 2024 

2. Návrh 2. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2024  

3. Schválení účetní závěrky sestavené k 31. 12. 2023 

4. Rozpočtové opatření k daru do veřejné sbírky 

5. Různé 

 

Předseda finančního výboru Ing. Kňava přivítal přítomné členy finančního výboru. Vedoucí OE 
omluvila p. Štefkovou.  Materiály ke všem bodům jednání obdrželi členové finančního výboru 
s předstihem e-mailem, aby se s nimi mohli předem seznámit. K zaslaným materiálům nebyl před 
jednáním podán žádný dotaz ani požadavek na doplnění informací. Nikdo z přítomných rovněž neměl 
připomínky proti programu jednání. Předseda dal hlasovat o navrženém programu.  
Výsledek hlasování o programu:  
Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 

Poté se již přešlo k jednotlivým bodům programu. 

Ad 1) Finanční výbor se zabýval čerpáním rozpočtu (rozborem hospodaření) za období leden-květen 
2024.  Součástí materiálu bylo rovněž čerpání rezerv, čerpání plánu společenských akcí a doplňující 
údaje k čerpání na položce péče o zeleň, prvky a hřiště a na položce opravy a údržba komunikací. 
Vedoucí OE podala stručný přehled o nejdůležitějších ukazatelích, mj. např. upozornila na vysoký 
výběr místního poplatku za komunální odpad a na vrácení termínovaného vkladu a připsání úroků a 
informovala o větších akcích v rozpočtu (Relaxační zóna stará plovárna je uhrazená, akce stavební 
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úpravy u MŠ Dražkovice je uhrazená, další větší akce se připravují, větší opravy po zimě byly hrazeny 
v červnu, proto se nepromítají do čerpání za květen atd.).  

 
Usnesení: 

Finanční výbor projednal čerpání rozpočtu za období leden-květen 2024 (rozbor hospodaření k 31. 5. 
2024) a doporučuje ho Zastupitelstvu MO Pardubice V ke schválení. 

Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 

 
Ad 2) Finanční výbor se zabýval návrhem 2. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2024 vč. sociálního 
fondu a návrhem usnesení k 2. změně rozpočtu MO Pardubice V na r. 2024, doplňujícími 
informacemi a informativními tabulkami vč. přehledu rozpočtových opatření přijatých radou MO. 
Vedoucí OE stručně vysvětlila jednotlivá rozpočtová opatření v rámci 2. změny rozpočtu. Jedná se 
např. o rozpočtová opatření související s dotací z úřadu práce (zatím je menší počet pracovníků SDÚ, 
než se kterým se počítalo), s přijetím prostředků z úroků a s jejich využitím na opravy mobiliáře 
v lesoparku ve výši 400 tis. Kč a přesunem části těchto prostředků do rezervy rozpočtu, dále 
s přesunem ušetřených prostředků z akce u MŠ Dražkovice do rezervy rozpočtu, s doplněním položky 
investice v kapitole 27 - doprava atd. Vedoucí OE upozornila na to, že může dojít k přehodnocení 
položek pořízených v rámci akce Relaxační zóna Stará plovárna podle toho, jak bude chtít město 
zařadit uvedenou akci do majetku (jedná se pouze o účetní záležitost - investice předáváme městu, 
proto je nutné v případě několika možných variant účetního zachycení zohlednit požadavky města na 
rozčlenění mezi běžné a investiční výdaje; momentálně se toto řeší s OŽP a účtárnou, bude 
konzultováno též s auditory). Pokud by se toto promítlo do rozpočtu v červnu, tak by vedoucí OE 
poslala členům finančního výboru informaci informace e-mailem a finanční výbor by se kvůli tomu 
nescházel, což by bylo vhodné doplnit do usnesení.  

Předseda finančního výboru Ing. Kňava se vrátil k návrhu rozpočtového opatření týkajícího se zvýšení 
prostředků na péči o zeleň, prvky a hřiště v souvislosti s údržbou mobiliáře v lesoparku a požádal o 
podrobnější informace. K jednání proto byla přizvána vedoucí OIS Bc. Klátilová, která vysvětlila, že 
údržba se bude týkat rozsáhlého mobiliáře v lesoparku (lepené prvky, lavičky, hranoly, prvky na 
hřišti). Je nutné samozřejmě počítat také s určitým nárůstem cen oproti obdobným opravám, které 
proběhly zhruba v r. 2018. Předseda finančního výboru Ing. Kňava doporučil, aby se opravy mobiliáře 
prováděly častěji, např. jednou za dva roky.  

Usnesení: 

Finanční výbor po projednání 2. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2024 vč. rozpočtu sociálního 
fondu, komentáře k jednotlivým rozpočtovým opatřením navrženým v rámci 2. změny rozpočtu, 
doplňujících informací a informativních tabulek doporučuje Zastupitelstvu MO Pardubice V k přijetí 
rozpočtová opatření navržená v rámci 2. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2024. 

Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení: 

Finanční výbor projednal návrh usnesení k 2. změně rozpočtu MO Pardubice V na r. 2024 vč. rozpočtu 
sociálního fondu a doporučuje ho Zastupitelstvu MO Pardubice V k přijetí. 
Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 
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Usnesení: 

Finanční výbor souhlasí s tím, že při promítnutí případného přehodnocení účetního zachycení položek 
v rámci relaxační zóny do rozpočtu v červnu zašle vedoucí OE členům finančního výboru informaci e-
mailem a finanční výbor se k tomuto nebude scházet. 

Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 

Ad 3) Vedoucí OE sdělila, že zastupitelstvo MO obdrží na jednání 26. 6. 2024 informaci o tom, že 
účetní závěrku sestavenou k 31. 12. 2023 bude schvalovat za město vč. městských obvodů 
zastupitelstvo města. Informaci o schválení závěrky městem pak dostane zastupitelstvo MO na 
zářijovém jednání.  

Usnesení: 

Finanční výbor bere na vědomí informaci o tom, že účetní závěrku k 31. 12. 2023 bude schvalovat 
zastupitelstvo města v červnu 2024 a že Zastupitelstvo MO Pardubice V obdrží informaci o jejím 
schválení na zářijovém jednání.  

Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Ad 4) Finanční výbor se zabýval návrhem rozpočtového opatření k poskytnutí daru do veřejné sbírky 
na základě žádostí ZŠ a Praktické školy Svítání, o. p. s., o příspěvek. Se žádostí  o dar se seznámil již na 
minulém jednání, ze kterého vyplynulo, že by tato záležitost měla být řešena zastupitelstvem MO 
v samostatném bodu. Vedoucí OE uvedla, že v případě rozhodnutí o daru je nutno také provést 
rozpočtové opatření (přesun z rezervy rozpočtu na novou položku určenou pro dar), a to v rámci výše 
zmíněné samostatné zprávy. Dále informovala o tom, že ověřila u žadatele typ účtu této veřejné 
sbírky a že se jedná o sbírkový účet (nikoliv transparentní účet, jak bylo původně uvedeno v e-
mailové žádosti).  

Předseda finančního výboru připomněl, že již na minulém jednání zaznělo od některých členů, že by 
se dar neměl poskytovat vzhledem k tomu, že škola má dle jejich názoru dostatek prostředků. Dále 
uvedl, že škola získává na autobus prostředky z různých rozpočtů (město, městské obvody atd.) a 
z dalších zdrojů (fyzické osoby, soukromé subjekty atd.), ale pokud žádá menší subjekt nebo 
jednotlivec a obdrží dotaci např. z rozpočtu městského obvodu, tak již od města zpravidla dotaci 
nedostane. Kromě toho by byl vhodnější transparentní účet, aby bylo zřejmé, od koho byly vybrány 
příspěvky a že prostředky byly využity pouze na tento účel. K diskusi se připojil i M. Hrabák, MBA, 
který navrhl, aby byla záležitost přesunuta do září. Uvítal by informace o tom, od koho a v jaké výši 
škola obdrží prostředky na nákup autobusu. K jednání byl přizván tajemník ÚMO Mgr. Šmaha. Ten 
potvrdil, že záležitost by mělo projednat zastupitelstvo, protože žádost byla adresována starostovi, 
radním a zastupitelům.  Přesunutí projednání na září navrhované finančním výborem je technicky 
možné, protože materiály se zastupitelům a radním budou teprve zasílat.  

 Předseda finančního výboru poté navrhl nové usnesení k uvedenému bodu. 

Usnesení: 
Finanční výbor projednal návrh rozpočtového opatření souvisejícího se žádostí ZŠ a Praktické školy 
Svítání, o. p. s., o příspěvek z rozpočtu městského obvodu ve výši 20 tis. Kč do veřejné sbírky určené 
na pořízení autobusu a přesouvá svoje vyjádření k uvedené záležitosti na další zářijové jednání 
z důvodu nových informací ohledně typu účtu k veřejné sbírce.  

Pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 
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Ad 5) Ing. Vendolský se dotázal, kam má směřovat upozornění na poškození chodníku u ZŠ Staňkova. 
Vedoucí OE doporučila se obrátit na OIS, Ing. Kňava doplnil, že lze zjištěný problém nafotit a poslat e-
mailem nebo se stavit na úřadu osobně. K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 

Termín dalšího jednání finančního výboru bude 16. 9. 2024 od 15:30 hod. v zasedací místnosti ÚMO 
Pardubice V.  

 

 

Ověřil: Ing. Jaroslav Kňava, předseda výboru       Zapsala: Ing. Marcela Kotyková, vedoucí OE   


